
Poprosila jsem Andreje, našeho nového spolužáka, aby mi popsal, jaký je pro 
něj přechod k nám do třídy. On to zpracoval graficky. Myslím, že se mu to 
opravdu povedlo. Posuďte sami. 

Iva 

 


